
    4 月 9、10 日粵語彌撒中 

請宣讀員宣讀 

堂區本週有以下事項報告  
  
彌撒前： 

1.   本堂將於 4 月 15 日(聖週五) 為聖地特別捐獻，教友請把獻儀放在特備的信封 

並慷慨解囊。多謝！ 

 
2.    YOSAC 青年避靜將於 5 月 21 至 23 日在維多利亞日長周末假期舉行。今年的

主題是「Joy in Love」，並邀請到 Fr. Raphael Ma 為主講。歡迎所有 8 年級或以

上的青年人參加！4 月 17 日復活節主日開始接受報名。 

 
3.   來往聖堂與 St. Augustine Catholic High School 之穿梭巴士服務已於本週末重

開。但於聖週四（4 月 14 日）之穿梭巴士服務，將改為來往聖堂與 St. Monica 
Catholic School，敬請留意。有關聖週及復活節穿梭巴士時間表，請瀏覽堂區網

頁或參閱大堂告示。 

 

4.   哥倫布騎士會為  Good Shepherd  恢復籌集愛心雞飯，本月第四主日(   4 月   23  
及   24 日) 彌撒後在大堂特設攤位派發空盒，並於  4 月  30 日及   5 月   1 日 收集愛心 

雞飯飯盒，請教友鼎力支持。 

 

 
  

 

其他有關活動及消息，請瀏覽堂區網頁。 

 

 

 

 

 

https://stagneskouyingtsao.archtoronto.org/en/our-community/our-parish/about-us/
https://stagneskouyingtsao.archtoronto.org/en/our-community/our-parish/about-us/


4 月 9 日國語彌撒中 

請宣讀員宣讀 

堂區本週有以下事項報告 
  

彌撒前： 

1.   本堂將於 4 月 15 日(聖週五) 為聖地特別捐獻，教友請把獻儀放在特備的信封 

並慷慨解囊。多謝！ 

 
2.    YOSAC 青年避靜將於 5 月 21 至 23 日在維多利亞日長周末假期舉行。今年的

主題是「Joy in Love」，並邀請到 Fr. Raphael Ma 為主講。歡迎所有 8 年級或以

上的青年人參加！4 月 17 日復活節主日開始接受報名。 

 
3.   來往聖堂與 St. Augustine Catholic High School 之穿梭巴士服務已於本週末重

開。但於聖週四（4 月 14 日）之穿梭巴士服務，將改為來往聖堂與 St. Monica 
Catholic School，敬請留意。有關聖週及復活節穿梭巴士時間表，請瀏覽堂區網

頁或參閱大堂告示。 

 

4.   哥倫布騎士會為  Good Shepherd  恢復籌集愛心雞飯，本月第四主日(   4 月   23  
及   24 日) 彌撒後在大堂特設攤位派發空盒，並於  4 月  30 日及   5 月   1 日 收集愛心 

雞飯飯盒，請教友鼎力支持。 

 

 
  

 

其他有關活動及消息，請瀏覽堂區網頁。 

 

 

 

 
 

https://stagneskouyingtsao.archtoronto.org/en/our-community/our-parish/about-us/
https://stagneskouyingtsao.archtoronto.org/en/our-community/our-parish/about-us/


Announcements for Apr.10, 2022 
2:00 pm English Mass 

Before Mass: 
 
1.  We will have a special collection for the Needs of the Church in the 
Holy Land on Good Friday (April 15).  Please use the special envelope 
for your donation and give generously.  Thank you. 
 
2.  YOSAC will be hosting their annual youth retreat in person during 
the Victoria Day long weekend from May 21 to May 23.  The theme is 
“Joy in Love” and the speaker is Fr. Raphael Ma.  All youth grade 8 
and above are invited to join!  Registration will begin on Easter Sunday, 
April 17. 
 
3.  Shuttle bus service between Church and St. Augustine Catholic 
High School resumes this weekend.  However, please note that on Holy 
Thursday, April 14, the shuttle service will run between St. Monica 
Catholic School and the Church from 6:30 p.m. to 11:30 p.m.  
 
4.  Knights of Columbus will resume collecting chicken rice for Good 
Shepherd. Empty boxes will be distributed after masses on 4th Sunday 
of this month, April 23 & 24 and the chicken rice boxes will be collected 
on April 30 and May 1.  Parishioners are encouraged to support. 
 
 
  
 

For more news & information,  
please visit the Parish website. 
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